
 

 

                   

 

Każdy z nas w swoim sercu nosi Betlejem 

Radujmy się, bo Bóg jest blisko i kocha Ciebie i mnie 

Niech ciepło Wigilijnego spotkania przy stole  

Umocni i rozraduje, wyciszy i uspokoi nasze serc, aby z 

ufnością i nadzieją oczekiwać Nowego 2017 roku. 
 

                                                                          

Tobie oraz Twoim najbliższym  

                                             życzy 

                    Marek Hejman                                                               


